Oρισμένα επίθετα σε –ης έχουν τις ίδιες καταλήξεις σε όλες τις πτώσεις και στο αρσενικό και στο θηλυκό γένος, 
                      π.χ. ο συνεχής θόρυβος, η συνεχής φασαρία
                        του συνεχούς θορύβους, της συνεχούς φασαρίας

Μόνο το ουδέτερο έχει διαφορετικές καταλήξεις. Γι΄ αυτό τα επίθετα αυτά τα λέμε δικατάληκτα, δηλαδή έχουν δυο ειδών καταλήξεις , αντί τρεις.

· Η γενική ενικού σε όλα τα γένη καταλήγει σε –ους
       Του διεθνούς διαγωνισμού
                                    της δημοφιλούς χορεύτριας
                                                                    του πολυτελούς σπιτιού

· Το -ή είναι χαρακτηριστικό του ενικού στο αρσενικό και στο θηλυκό 
      και του πληθυντικού στο ουδέτερο
                    ο συνεχής ήχος, η σαφής οδηγία, τα διαφανή τζάμια

          Ο πληθυντικός του αρσενικού και του θηλυκού καταλήγει σε –είς 
           όπως τα ουσιαστικά: η λέξη, οι λέξεις/ η άσκηση, οι ασκήσεις

                  Οι συνεχείς ήχοι, οι σαφείς οδηγίες, οι δημοφιλείς χορεύτριες

· Ο πληθυντικός του ουδετέρου καταλήγει σε –η όπως τα ουσιαστικά: 
                                      το λάθος, τα λάθη/ Το βέλος , τα βέλη
                 τα διεθνή αεροδρόμια, τα πολυτελή ρούχα, τα δηλητηριώδη φίδια
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